
       

Zápisnica  z 12. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Kračúnovce zo 

dňa 16. 05. 2024 

 
 

Prítomní:      1.  Michal Boleš – starosta obce  

      2.  Mgr. Jozef Kozák – hlavný kontrolór obce 

      3.  Jozef Bandžak 

      4.  PaedDr. Branislav Baran, MBA                                     

              5.  Ing. Dominik Hažer 

      6.  Ján Talian  

 

Neprítomní:   1. Patrik Čabala 

2. Mgr. Martin Jurč 

    3. Pavel Tkáč    

 

Viď prezenčná listina. 

  

Program:   

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia   

4. Kontrola plnenia uznesení OZ  

5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2024 

6. Rozpočtové opatrenie obce Kračúnovce č. 1 na rok 2024 

7. Zásady hospodárenia s majetkom obce Kračúnovce 

8. Rôzne 

9. Interpelácia poslancov 

10. Záver 

  

1. Otvorenie  

  

 Zasadnutie  obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Michal Boleš, ktorý 

prítomných privítal na zasadnutí a konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Viď uznesenie OZ. Z neúčasti na zasadnutí sa ospravedlnil poslanec  Pavel Tkáč.  

 

     Prítomní Neprítomní 

         4 3 

   

   2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

 



Za zapisovateľku bola určená Bc. Viera Bartošová. Za overovateľov zápisnice boli  

určení  Ing. Dominik Hažer a Ján Talian. Viď uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

4 4 0 0 0 

 

     3.  Schválenie programu zasadnutia 

  

 Starosta obce predložil prítomným poslancom program  zasadnutia.  K návrhu programu 

OZ poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a program zasadnutia jednohlasne schválili. Viď 

uznesenie OZ.  

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

4 4 0 0 0 

  

    4.  Kontrola plnenia uznesení OZ  

 

- Mgr. Kozák – informoval sa ohľadom doloženia dokladov k vyúčtovaniu 

dotácie, ktorá bola poskytnutá ECAV Kuková 

- Boleš – doposiaľ na obecný úrad neboli doložené žiadne doklady na kontrolu. 

  

5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2024 

 

Hlavný kontrolór obce Mgr. Jozef Kozák predniesol prítomným plán kontrolnej  

činnosti. Predmetom kontroly bude dodržiavanie zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti 

a efektívnosti pri hospodárení a nakladaní s majetkom a majetkovými právami obce. Plán 

zahŕňa kontrolu plnenia uznesení OZ od 01. 09. 2023 do 30. 06. 2024, kontrolu plnenia 

príjmovej častí bežného rozpočtu obce, kontrolu nedokončených investícií a kontrolu 

dodržiavania zákona č. 211/200 Z. z..  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 

2024 tvorí prílohu k zápisnici. Viď uznesenie OZ. 

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

4 4 0 0 0 

 

          6. Rozpočtové opatrenie obce Kračúnovce č. 1 na rok 2024 

 

Rozpočtové opatrenie č. 1 za rok 2024 predložila p. Bartošová, pracovníčka Ocú. 

Uviedla, že bolo zverejnené v zákonom stanovenej lehote. V príjmovej a výdavkovej časti sa 

rozpočet  navýšil o 245 957,00  €. Starosta obce dal hlasovať za rozpočtové opatrenie č. 1 za 

rok 2024. Rozpočtové opatrenie obce Kračúnovce č. 1 na rok 2024 tvorí prílohu k zápisnici. 

Viď uznesenie OZ.  

  Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

4 4 0 0 0 

 



7. Zásady hospodárenia s majetkom obce Kračúnovce 

 

 Zásady hospodárenia s majetkom obce Kračúnovce predniesla p. Bartošová. Uviedla, 

že boli zverejnené v zákonom stanovenej lehote. Novelizáciou zákona zo dňa 1. 11. 2023 došlo 

k zmenám v zákone a na základe toho, bolo potrebné tieto zásady upraviť.  Zásady 

hospodárenia s majetkom OZ schválilo a tvoria prílohu k zápisnici. Viď uznesenie OZ.  

  Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

4 4 0 0 0 

 

   8.  Rôzne 

 

 V bode 8 bolo prerokované: - informácie starostu obce  

 

- Správa o investičnej akcii v obci Kračúnovce. Správa tvorí prílohu k zápisnici. Viď 

uznesenie OZ. 

     Prítomní Neprítomní 

         4 3 

 

- Výberové konanie na obsadenie funkcie riaditeľa MŠ – hlavný kontrolór poznamenal, 

že Rada školy pri MŠ musí byť funkčná, pokiaľ rodič, ktorý je členom a nemá dieťa 

umiestnené v MŠ musí byť nahradený novým  

- Informácia k žiadosti o preplatenie nákladov za energie - energošeky 

- Žiadosť na podporu opatrovateľskej služby – finančné prostriedky v sume 15 987,00 € 

boli poukázané na účet obce 

- Vodoprávne konanie – úprava kračúnovského potoka 

- Žiadosť environmentálny fond o dotáciu na úpravu kračúnovského potoka 

- Žiadosť o dotáciu havarijný stav sociálnych zariadení ZŠ – finančné prostriedky v sume 

60 000,00 € boli poukázané na účet obce 

- Výzva nadácie Allianz – meranie rýchlosti 

- Výzva MF individuálne potreby obce – verejné osvetlenie 

- Informácia o podujatí nafukovacie kino pre deti dňa 01. 06. 2024 so vstupom zdarma 

- Informácia o prípravách 20. ročníka festivalu  

- Kronikárka obce – poslanci navrhli osloviť, p. Frimerovú alebo p. Harčarikovú Helenu 

- Súťaž na projektanta ČOV vyhrala firma VODOKAP – v príprave je aj projektová 

dokumentácia s možnosťou vybudovať novú ČOV a existujúca zostane na kal 

- Vodovod – stavebné povolenie 

- Nové lavičky v parku 

- Oprava umelého trávnika, siete na bránkach a basketbalové sety na multifunkčnom 

ihrisku pri ZŠ 

- Projekt na zateplenie telocvične ZŠ a výmenu okien v kotolni ZŠ – starosta obce 

informoval, že tento projekt je pre nás bezpredmetný, nakoľko do  projektu musí byť 

zahrnutá aj strecha a v tomto prípade by rekonštrukcia stála cca  330.000 €.  

MAS ponúka ešte tieto projekty - rekonštrukcia šatní v ŠA alebo rekonštrukcia 

vnútorných priestorov DN. 



- PaedDr. Baran, MBA – zistiť, či sa to nedá využiť  na rekonštrukciu vnútorných 

  priestorov MŠ, v nevyhnutnom prípade na projekty zobrať úver, 

- Mgr. Kozák – dohodnúť v banke podmienky pri zobratí úveru, ja ako hlavný kontrolór  

  dám stanovisko a OZ následne schváli úver.  

- Darovanie betlehemu  obci  alebo cirkvi od p. Martina Jedináka – starosta obce 

informoval, že sochy sú v životnej veľkosti, náklady na dopravu a výrobu maštale si 

musí obec zabezpečiť na vlastné náklady cca 1 000,00 €, na tento dar je potrebné nájsť 

vhodné miesto, aby to bolo prístupné všetkým občanom. 

 - Mgr. Kozák – ak by to daroval cirkvi, vhodné miesto by bolo pri kostole, cirkev by  

        požiadala o dotáciu obec na preplatenie nákladov na dopravu a výstavbu maštale 

     -  PaedDr. Baran, MBA – s touto formou nesúhlasil, ak to obec príjme ako dar malo by   

        to byť na umiestnené na obecnom priestore 

     -  Mgr. Kozák – vhodné miesto by bolo pri MŠ, je dostupné pre všetkých. 

 

  10.  Interpelácia poslancov 

 

  Starosta obce privítal občanov a udelil im slovo:   

- Ing. Zaputil – poslancom predniesol projektovú dokumentáciu na výstavbu rezidencie, 

jedná sa o 3-podlažný bytový dom – 8 bytových jednotiek , rezidencia sa bude 

nachádzať na konci ulice pri súp. čísle 397, výstavba sa plánuje do 2 rokov,  prístupovú 

cestu, osvetlenie bude investor riešiť s obcou. 

- Boleš – informoval sa či, OZ sa musí vyjadriť hneď a poprosil o prenechanie  

  dokumentácie pre poslancov 

- Ing. Zaputil – nie je potrebné sa teraz k tomu vyjadrovať, po ukončení diskusie sa  

  poďakoval za vypočutie a rozlúčil sa 

- Boleš – poprosil komisiu, aby to prerokovali na svojom zasadnutí a na najbližšom OZ 

  vyjadrili názor k výstavbe. 

 

- Kmec – na našej ulici nie je chodník ani odpad, za starostu p. Barana bola sľúbená 

prečerpávačka, ak pribudnú domy o prívalových dažďoch ani nehovorím, informoval 

sa aj ohľadom autobusových pripojení. 

- Ing. Hažer –  k projektu na novú ČOV sa môže pripojiť aj tento problém 

- Boleš – na rozšírenie kanalizácie je potrebné dať iný projekt, s chodníkom je   

  problém nakoľko je to štátna cesta , čo sa týka autobusov – bol vypracovaný  

  integrovaný dopravný systém, ktorý schválili poslanci PSK a KSK, do tohto my  

  zasahovať  nemôžme, aj keď sme ich už niekoľkokrát vyzývali. 

 

- Informácia starostu obce o odpredaji budovy súp. číslo 150 – musí sa dať urobiť nový 

geometrický plán  a prijaté uznesenia č. 116/9/2023 a 117/9/2023 je potrebné zrušiť. 

Nikto z nás si nevšimol, že v uznesení je predaj celého pozemku a stavieb aj 

s večierkou. Viď uznesenie OZ.  

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

4 4 0 0 0 

 



- Ing. Hažer – zakúpiť defibrilátor na obec, informoval sa ohľadom klimatizácie v sále 

- Boleš – nad 500 obyvateľov je defibrilátor povinný, momentálne to riešime s  

  viacerými obcami spoločne, čo sa týka klimatizácie je to veľká investícia ale môžem  

  dať urobiť cenovú ponuku. 

 

- Boleš – informácia ohľadom konferencie Poľsko-Slovensko. 

 

  15. Záver 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu starosta poďakoval za účasť a  zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil.  

  

 

 

         

              ..................................... 

                  Michal   B o l e š  

             starosta obce   

 

 

Zapísala: Bc. Viera Bartošová         ................................ 

 

  

Overovatelia:    1. Ing. Dominik Hažer        ......................................  

  

                                    2. Ján Talian                         .......................................  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


